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Agenda : 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 30 augustus 
2011 

2. Participaties: akteneming van de participatielijst 2010 (= 
overzichtslijst cf. artikel 188 van het provinciedecreet van 
verenigingen, stichtingen en vennootschappen waarin de provincie 
deelneemt) 
 
De gedeputeerde wijst erop dat het een verplichting betreft op 
grond van het provinciedecreet. Het is een aktename. Ten 
opzichte van vorig jaar zijn er geen wijzigingen. 

3. ICT – aanschaf van het softwarepakket in het kader van de 
beleids- en beheerscyclus : goedkeuring van het bestek, geraamd 
op 650 000 EUR inclusief btw, opdracht te gunnen bij wijze van 
onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande bekendmaking en 
machtiging van de deputatie de voorwaarden te verfijnen en/of aan 
te vullen 
 
De gedeputeerde wijst op de gedetailleerde verplichtingen, die 
de Vlaamse overheid aan de provincies oplegt. Dit noodzaakt 
deze aanzienlijke uitgave, onverminderd bijkomende uitgaven 
naar de toekomst, zowel naar ICT als naar personeel. 

Verder worden door de raadsleden volgende vragen gesteld, 
beantwoord als volgt door door de de heer Fostier en/of de heer 
Desmet. 

- Vragen om toelichting bij het geraamde bedrag 

Het geraamde bedrag omvat de hoofdsom van 190.000 EUR en 
tevens een "gebruiksrecht "voor de duur van 4 jaar. 
Dit gebruiksrecht omvat noodzakelijke "randvoorwaarden", zoals 
het onderhoud, de helpdesk, de upgrades en het programma voor 
de planningscyclus Olympus. 

De prijs daalt niet met het aantal gebruikers binnen één 
organisatie. Het is trouwens de bedoeling om het aantal gebruikers 
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te verminderen teneinde gebruikers van het IVA onderwijs 
eveneens in het nieuwe systeem op te nemen. De prijs daalt enkel 
per organisatie, die klant is/wordt. 

- Vraag met betrekking tot de afstemming met de andere 
provincies 

Die is er inderdaad geweest, maar op het ogenblik van het overleg 
had de provincieraad van Antwerpen reeds beslist om met Cipal te 
werken. Vlaams Brabant gebruikt haar eigen systeem, "SAP", en 
zal dat waarschijnlijk blijven doen.  
Samenvattend ziet het ernaar uit dat 4 provincies hetzelfde 
systeem zullen gebruiken, met enkele specifieke toepassingen 
voor de provincie Antwerpen op hun kosten. 

Gebruik van Open Source in deze toepassing en in het 
algemeen door het bestuur 

In deze toepassing is er niet voor gekozen omwille van de 
complexiteit. Men mag niet uit het oog verliezen dat het "gratis" 
zijn van de "open bron", te relativeren is. Er is immers 
onderzoekswerk nodig, boven op de bron, om het systeem 
operationeel te maken. Dat kost wel. 

In het algemeen onderzoekt het bestuur principieel wel de 
mogelijkheid om Open Source te gebruiken. Uiteraard moet dit 
dienstig kunnen zijn voor de gevraagde oplossing. Vaak moet om 
die reden niet uitsluitend voor Open Source worden gekozen, 
zodat in de praktijk we een gemengd beeld krijgen. 

Gebruik door de gemeenten 

Het platform kan in principe ook gebruikt worden door gemeenten. 
Het zal wel niet helemaal hetzelfde zijn.  

4. Varia 
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